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Fråga till förvaltningen angående hemlösa i Hässelby-Vällingby 
Med anledning av de uppgifter som finns om att sk tältläger och tillfälliga boplatser upprättas 
illegalt i stadsdelen, undrar Sverigedemokraterna hur förvaltningen arbetar med frågan. 
Att enbart upplösa och avhysa kan knappast anses verksamt, eftersom dessa ständigt 
återupprättas igen, med olika mellanrum i tid. Och även flyttas runt till andra platser. Att inte 
göra något skulle leda till skapande av kåkstäder. 
 
Vi undrar också om det är någon skillnad på förvaltningens arbetssätt beträffande EU-
migranter och svenska medborgare? Utifrån att socialtjänsten har ett särskilt ansvar för de 
senare. 
 
Ett skäl att ta ett samlat grepp i denna fråga är, att det kan upplevas otryggt för andra 
boende, och förslummar den gemensamma park- och gatumiljön. 
Det kan knappast heller vara en godtagbar livssituation för dem som tvingas leva på detta 
sätt. Polisen har upprepat slagit larm om att särskilt kvinnor och unga far mycket illa, pga av 
bland renodlad trafficking i form av människohandel och prostitution. Ofta med graviditeter 
för mycket unga kvinnor (flickor) som följd, barn som lämnas i hemlandet till en åldrad 
farmor/mormor, utan skolgång och därför ingen möjlighet att få ett arbete i vuxen ålder.  
Målet måste vara att detta sätt att leva och bo upphör


